
Zápis ze schůze výboru ČPS ze dne 4.9.2012 

Přítomni: dr. Koblic,  prof. Praško, dr. Paloušová, dr. Pěč, dr. Berka, dr. Brodová, dr. Gjuričová, dr. Hellerová, 
doc. Kožnar, prof. Kratochvíl, Mgr. Horáková 

Omluveni: dr. Vyhnálek, dr. Berka se opozdí 

 1.  Certifikovaný kurz – termín dalšího běhu (29.10.-2.11.2012), Dr. Brodová zajistila recertifikaci kurzu 
(rozšíření počtu přednášejících). 

2.  Vědecká schůze – uskuteční se 19.10.2012 v Lékařském domě od 10 do 14 hodin. Finální program zašle 
Paloušová do konce tohoto týdne. 

Pěč pošle žádosti o ohodnocení akce kredity v rámci kontinuálního vzdělávání (ČLK, AKP)Doporučíme, 
aby si přednášející připravili prezentace. Pokud dodají materiály s předstihem, připravíme pro 
účastníky handouty. Schůze necháme nahrát na diktafon. Za výbor se zúčastní diskusního panelu prof. 
Praško, dr. Pěč, oslovíme PhDr. Jiřího Růžičku. 

Další vědecké schůze se budou konat 18.1. a 18.10.2013. Oba termíny jsou již zarezervované u ČLS. Na 
říjnové schůzi výboru budeme diskutovat o lednové vědecké schůzi 2013. 

Dr. Berka ověří, zda na webové stránky umístil 2 prezentace z lednové vědecké schůze 

3.  Stanovy – dosud nemáme schválené Stanovy, je tedy nutné svolat valnou hromadu. Návrh je spojit setkání 
valné hromady s vědeckou schůzí, která se uskuteční 18.1.2013. Dr. Kubánek navrhne do příští schůze nové 
Stanovy. Etická komise projde etický kodex (požádá Koblic). 

4.   Schvalování výcvikových programů – termín pro podání žádostí je 14.9. 2012. Všechny žádosti shromažďuje 
Petra Horáková, která je zašle po tomto termínu elektronicky členkách komise – dr. Hellerové a Gjuričové. 
Setkání s žadateli se pak uskuteční v Motole 12.11.2012 a dle počtu žádostí případně i 19.11.2012, vždy od 13 
hodin. 

5.  EAP – do 19.10.2012 (proběhne setkání zástupců v Edinburgu) je třeba podat žádost o prodloužení členství, 
kterou připravil prof. Praško. Žádost byla poslána všem členům výboru elektronicky, každý si ji tedy pročte do 
další schůze výboru, abychom se jí mohli věnovat. 

6.   Hospodaření za rok 2011 – revizní komise souhlasí, nejasnosti týkající se telefonních účtů vysvětleny. 

7.   Deklarace – dr. Pěč rozeslal mailem k přečtení „Deklaraci platformy pro transformaci systému péče o lidi 
s duševním onemocněním v ČR“.  V dokumentu je zdůrazněn apel na státní správu, přihlášení se k Evropským 
dokumentům v oblasti transformace zdravotnictví, začleňování lidí s duševními poruchami do společnosti a 
bude dále předáván na ministerstva.  Dr. Pěč se domnívá, že by se k deklaraci měla ČPS přihlásit. Předseda 
výboru tedy nechal hlasovat: 9 členů bylo pro, 2 byli proti. Většinově byla tedy Deklarace schválena. 

8.  Dr. Pěč informuje ostatní členy výboru o semináři, který proběhne 9.10.2012 na Magistrátu. Seminář se 
bude týkat nové koncepce psychiatrické péče v Praze. 

9.   Seznam výkonů – MZ vyzývá odborné společnosti k vyjádření, zda existují nějaké  výkony, u nichž by bylo 
možné uplatnit nadstandard jako ekomomicky náročnější variantu.  Pěč připravil návrh na platbu za druhého 
terapeuta ve skupinové psychoterapii. Výbor se rozhodl s podáním ještě počkat do vývoje celé situace. 

10.  Mapování situace psychoterapie v letech 1948 - 1989 – nikdo se neozval s nabídkou, že by toto téma 
zpracoval. Prof. Praško navrhuje, aby studenti zpracovali jako téma diplomové práce. Zadat může dr. Vybíral.  



11.  Prof. Kratochvíl informoval ostatní členy výboru o zasedání akreditační komise MZ SR, která projednala a 
schválila projekt SIVP (Slovenský inštitút pre vzdelávanie v psychoterapii) „Certifikační študijný program 
v certifikovanej pracovnej činnosti psychoterapia“. 

Příště: 2.10.2012. 

Zapsala: Mgr. Petra Horáková 

Zkontroloval: dr. Koblic 

 


